

About Start Proud

Start Proud makes the student communities we serve as a clear focus of what we do. We produce initiatives that provide career and professional development support to lesbian, gay, bisexual, transgender, queer, and other sexual minority (LGBTQ+) students in Canada while building a national network of like-minded professionals to promote a workplace culture that is more diverse and inclusive.

Valuing Diversity & Inclusion

At Start Proud, we are committed to fostering an inclusive, accessible environment, where all of our volunteers feel valued, respected, and supported. We are dedicated to building a workforce that reflects the diversity of our communities in which we live and serve. We encourage everyone to apply, including people from underrepresented groups who self-identify as transgender, non-binary, Indigenous, persons of colour, and persons with disabilities etc.

TO APPLY

Email a cover letter and resume as attachments to human.resources@startproud.org with the position title in the subject line

Marketing Manager, Ottawa | Gérant du marketing, Ottawa

As Marketing Manager, Ottawa, you are responsible for managing Start Proud Ottawa's online and digital presence. You will be responsible for growing our audience in the National Capital Region and ensuring that we are engaging with our community members.

Core Responsibilities

- Growing Start Proud Ottawa's digital media presence
- Working with the executive team on marketing and promotion of events
- Managing Start Proud Ottawa's social media, including creating new content and posts and growing followers
- Working with the Creative Director, Ottawa on creating digital content for Start Proud Ottawa
- Working with Community Outreach Manager to ensure Start Proud Ottawa is reaching targeted communities

Commitment

- ~2-4 hours per week, with increased demands in the lead up to an event
- Mandatory attendance and quarterly team meetings
- Mandatory attendance at Start Proud Ottawa events and initiatives throughout the year

Reports to

- Vice President, National Capital Region
-

En tant que gérant du marketing, vous êtes responsable de la gestion de la présence numérique de Fier Départ Ottawa. Vous serez responsable de la croissance de notre auditoire dans la région de la capitale nationale et de vous assurer que nous nous engageons avec les membres de notre communauté.

Responsabilités essentielles

- Présence grandissante des médias numériques d'Ottawa
- Travailler avec l'équipe de direction sur le marketing et la promotion d'événements
- Gestion des médias sociaux de Fier Départ Ottawa, y compris la création de nouveaux contenus l'augmentation du nombre d'abonnés
- Travailler avec le directeur créatif, pour aider à la création de contenu numérique pour Fier Départ Ottawa
- Travailler avec le directeur de la sensibilisation communautaire pour s'assurer que Fier Départ Ottawa atteint les communautés ciblées

Engagement

- ~ 2-4 heures par semaine, avec des demandes accrues en prévision d'un événement
- Présence obligatoire et réunions d'équipe trimestrielles
- Participation obligatoire aux événements et initiatives Start Proud Ottawa tout au long de l'année

Se rapporte au Vice-président, région de la capitale nationale.

Francophone Relations Manager | Gérant des relations francophones

As Francophone Relations Manager, you will be integral to expanding Start Proud Ottawa's outreach and programming for the LGBTQ+ francophone community in the National Capital Region. You will work collaboratively with the executive team to ensure that all initiatives are inclusive and are communicated and marketed in both official languages.

Core Responsibilities

- Provide translation services to help us reach Ottawa's bilingual LGBTQ+ community
- Develop relations with members of Ottawa's Francophone LGBTQ+ community
- Possibility of developing Francophone Start Proud Ottawa events

Commitment

- ~1-2 hours per week, with increased demands in the lead up to an event
- Mandatory attendance and quarterly team meetings
- Mandatory attendance at Start Proud Ottawa events and initiatives throughout the year

Reports to

- Vice President, National Capital Region

En tant que gérant des relations francophones, vous ferez partie intégrante du développement de la sensibilisation et de la programmation de Fier Départ Ottawa pour la communauté francophone LGBTQ+ dans la région de la capitale nationale. Vous travaillerez en collaboration avec l'équipe de direction pour vous assurer que toutes les initiatives sont inclusives et sont communiquées et commercialisées dans les deux langues officielles.

Responsabilités essentielles

- Fournir des services de traduction pour nous aider à rejoindre la communauté bilingue LGBTQ+ d'Ottawa
- Développer des relations avec les membres de la communauté LGBTQ+ francophone d'Ottawa
- Possibilité de développer des événements francophones Fier Départ Ottawa

Engagement

- ~ 1 à 2 heures par semaine, avec une demande accrue en prévision d'un événement
- Présence obligatoire et réunions d'équipe trimestrielles
- Participation obligatoire aux événements et initiatives Fier Départ Ottawa tout au long de l'année

Se rapporte au Vice-président, région de la capitale nationale.

Associate, Ottawa | Associé, Ottawa

As an Associate, you are responsible for assisting the Vice President in planning and successfully executing Start Proud Ottawa's year-round events. This could include socials, women's events, and industry specific events.

Core Responsibilities

- Lead the planning of at least one Start Proud Ottawa event a year
- Support the work of the Start Proud Ottawa team
- Develop relations with members of the LGBTQ+ community in the National Capital Region

Commitment

- ~1-2 hours per week, with increased demands on event days or if planning an event
- Mandatory attendance and quarterly team meetings
- Mandatory attendance at Start Proud Ottawa events and initiatives throughout the year

Reports to

- Vice President, National Capital Region
-

En tant qu'associé, vous êtes chargé d'aider le vice-président à planifier et à bien mener les événements de Fier Départ Ottawa tout au long de l'année. Cela pourrait inclure des événements sociaux, des événements pour femmes et des événements spécifiques à l'industrie.

Responsabilités essentielles

- Diriger la planification d'au moins un événement Fier Départ Ottawa par année
- Soutenir le travail de l'équipe Fier Départ Ottawa
- Développer des relations avec les membres de la communauté LGBTQ+ de la région de la capitale nationale

Engagement

- ~ 1-2 heures par semaine, avec des demandes accrues les jours d'événements ou si vous planifiez un événement
- Présence obligatoire et réunions d'équipe trimestrielles
- Participation obligatoire aux événements et initiatives Fier Départ Ottawa tout au long de l'année

Se rapporte au Vice-président, région de la capitale nationale.